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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

11/6/2014 18,00 – 19,00 RESTAURACE CHELSEA 3/9/2014 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JAN MIKULECKÝ (JM), JITKA LEPIARZOVÁ (JL), JIŘÍ HÁJEK (JH), PAVEL FILÍPEK (PF), RADEK VYBÍRAL (RV); JANA KÁPAROVÁ (JK) 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

49 Připravit plán prací pro včasné vyčerpání dotací pro LL II a Parter ZŠ Tupolevova Mikulecký 30/6/2014 Nový termín 

50 Předložit na komisi dopravy bod na realizaci dalšího chodníku u zastávky Avia Káparová 11/6/2014 Splněno 

51 Zjistit statistiku naplnění popelnic na tříděný odpad Káparová 11/6/2014 Nový termín 

52 Zjistit, do jaké míry může MČ ovlivnit periodu a místo pro velkoobjemové 
kontejnery 

Mikulecký 11/6/2014 Splněno 

53 Zajistit, aby byly popelnice na tříděný odpad i v tělocvičně v ZŠ Fryčovická Mikulecký 11/6/2014 Splněno 

TÉMA 1: CHODNÍK U ZASTÁVKY AVIA 

Chodník u rekonstruované zastávky Avia, kde byly odstraněny staré podchody, je proveden tak, že lidé stejně chodí po 
trávě. Bylo by vhodné na místě, kde lidé skutečně chodí, udělat chodník nebo položit betonové dlaždice, které jsou 
k dispozici po jejich odstranění v rámci projektu Lentilek. JK tento bod předloží na komisi dopravy. 

Vlastníkem dotčeného pozemku je Společenství vlastníků garáží Letovská 661, Praha – Letňany. Bylo zahájeno jednání 
se společenstvím o možnosti realizace pozemku. 

TÉMA 2: TŘÍDĚNÍ ODPAD V TĚLOCVIČNĚ ZŠ FRYČOVICKÁ 

Podle vyjádření ředitelky Nytrové je koš na tříděný odpad umístěn na chodbě. 

TÉMA 3: AKTUÁLNÍ STAV LETŇANSKÝCH LENTILEK 

ZMČ schválilo dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo, který primárně zefektivňuje řízení změn v rámci stavby. Bylo provedeno 
JŘBU v souladu dle §23 a §34 zákona č. 137/2006 Sb. Jsou hotové chodníky Místecká, Malkovského 592-5, Ivančická, 
částečně Kuželova. U lentilek šachy, dětské a houpací jsou hotové základové desky. Byla dokončena a otevřena 
parkovací místa v Ivančické, Jančově a Místecké ulici. Byly zasazeny první stromy v Místecké ulici – zelený dozor 
výsadbu neakceptoval a na určitých místech budou zasazeny stromy nové. Jančova ulice byla částečně uzavřena, bude 
otevřena v červenci. 

TÉMA 4: VELKOOBJEMOVÉ KONTEJNERY 

Počty velkoobjemových kontejnerů jsou stanovovány MHMP většinou na pololetí předem. Letňany mají přiděleno 
celkem 32 ks. V rámci přidělené kvóty jsou vždy s Pražskými službami dohodnuta stanoviště a termíny na dané období. 
Na stávající stanoviště jsou lidé zvyklí, nicméně není problém je upravit. 

PF navrhl, aby byla zpracována zpráva o stavu, možnostech, návrzích na zlepšení situace, včetně vytvoření mapky 
umístění kontejnerů pro tříděný i velkoobjemový odpad. 
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TÉMA 5: ROZVOJ LESOPARKU 

Komise doporučuje zpracovat zprávu o stavu lesoparku a jeho dalším rozvoji. Paní Svobodová naváže na dokončenou 
pasportizaci zeleně sestavením doporučení pro rozvoj lesoparku. Tato doporučení budou následně prodiskutována 
s MHMP, který má lesopark ve správě. 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

49 Připravit plán prací pro včasné vyčerpání dotací pro LL II a Parter ZŠ Tupolevova Mikulecký 31/8/2014 

51 Zjistit statistiku naplnění popelnic na tříděný odpad Káparová 31/8/2014 

52 Zajistit zpracování zprávy o stavu a rozvoji lesoparku Mikulecký 31/8/2014 

53 Zpracovat přesné zadání pro zpracování zprávy o odpadech Filípek 31/7/2014 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


